
Zápis zo stretnutia
s exekutívnou časťou UMT p.s..

vykonanom Dozornou radou Urbár Martin, p.s.

V Martine dňa 23. 1. 2024

Miesto konania:  Budova Urbáru Martin, p.s. Martin - Stráne

Prítomní:    Martin Malek Bc., predseda dozornej rady
    Peter Chmúrny, člen dozornej rady
    Ing. Marek Veverica, člen dozornej rady
    Ing. Vladimír Švehla, predseda UMT p.s.
    Ing. Jozef Sekeráš, obchodný riaditeľ 

Program:   1. Otvorenie 
    2. Diskusia o opatreniach na kontrolu zhotovenia   
        dodávateľských prác a nakladania s drevnou hmotou.
    3. Záver

1.

Predseda UMT Ing. Vladimír Švehla otvoril schôdzu dozornej rady a exekutívy 
UMT.

2. 

Následne medzi zúčastnenými prebehla podrobná diskusia na tému kontroly 
kvality zhotovenia ťažobných prác a kontroly pri nakladaní s drevnou hmotou v 
majetku UMT. Členovia DR predostreli svoje obavy či naše vnútorné kontrolné 
mechanizmy ako aj fyzické kapacity sú dostatočné a pripravené na zákazky v 
rozsahu prebiehajúceho výberového konania, ktoré je v objeme 2 x 9000m2 
drevnej hmoty. Jozef Sekeráš predostrel viacero novoimplementovaných 
opatrení ako napríklad elektronické podávanie formuláre na registráciu vytaženej 
drevnej hmoty. Z dalšej ústnej komunikácie exekutívy vyplynulo, že aktuálne 
opatrenia pokladá za dostatočné a primerané a nevidí akútnu potrebu na ich 
úpravu alebo doplnenie.

Dozorná rada poukázala na skutočnosť, že pri viacerých náhodných kontrolách v 
minulosti došlo buď k nezrovnalostiam pri meraní, alebo k nákladke a odvozu 
drevnej hmoty bez dozoru UMT. DR teda na zavedení ďalších opatrení trvá a aj 
sama prezentovala viacero možností navýšenia kvality kontroly zo strany UMT. 
Jednalo sa o opcie na drevnú hmotu a úpravu ich managementu voči tretím 
stranám a označovanie vyťažených kmeňov poradovým číslom spolu s 
priradeným objemom. 

3. 

Predseda UMT Ing. Vladimír Švehla schôdzu dozornej rady a exekutívy UMT 
ukončil s tým, že exekutíva sa bude návrhmi zaoberať a prípadne bude informovať 
DR o ich implementácii. Na záver poďakoval prítomným za účasť.

V Martine, 25.1. 2024 
Zápisnicu zostavil: predseda dozornej rady Urbáru Martin, p.s. 
Martin Malek, Bc.

Podpisy členov:

Martin Malek Bc. 
Predseda dozornej rady

Peter Chmúrny, 
člen dozornej rady

Ing. Marek Veverica, 
člen dozornej rady
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